



English

NOTICE FOR USE:

Thank you for choosing Joyetech. Please read this manual carefully before use to ensure that your usage is correct. If you require any additional information or have any questions about the product or its use, please consult your local Joyetech agent, or visit our website at www.joyetech.com

CHECK AUTHENTICITY:

Scratch off the coating of the SC label on the package, you'll see the security code with 16 numbers. Visit <http://www.joyetech.com/batchcode.php> and enter the numbers in sequence (left to right, up to down) without blanks to check.

Should you have any further question, please feel free to contact service@joyetech.com.

HOW TO USE:

Power on/off: Click the button 5 times in quick succession, the tank light will flash 5 times to indicate that the device is ready for use. In the same way, it'll be powered off after 5 quick clicks.

Soak the atomizer head: The standard cartridge uses EX coil heads. Unplug the cartridge, twist the base cap counter-clockwise and pull it out. The atomizer head sits right on the base cap. You can replace the atomizer head when the flavor drops. Drip a few drops of e-juice into the head to let it soaked. Insert the base cap back into the cartridge and secure it tightly.

E-juice filling: Unplug the cartridge and open the stopper on the side. Hold the cartridge upside down and inject the e-juice through the larger hole (Do not overfill). Secure the base tightly. Wait 5 minutes before use.

Vaping:

Attach the cartridge into the battery. Hold the fire button and inhale through the mouthpiece directly under power-on condition.

Check battery life: Click the button once on standby. The indicator will be on in white when battery life is over 20%, on the contrary, it'll be on in red when battery life is lower than 20%.

Charging: Simply charge the device by connecting it with a computer or wall adapter via USB cable. When it's fully charged, the tank light will go out.

Indication and protection
Short circuit protection:

1. Power input would be directly shut down due to electric power board and needs charging to reactivate.
2. Short circuit before working: button light flashes for 5 times and then power-off.
3. Short circuit while working: button light flashes for 3 times before short circuit (reset)

Timeout protection: When you hold the fire button over 10 seconds, the light will flash 3 times then shut down. Click the fire button 5 times again to turn the device on.

Low voltage protection: When the battery voltage is less than 3.3V, the light will flash 5 times once you click the fire button. Continue to click; it will flash 40 times and the device power-off. Please charge your device.

Resistance examination:

1. When the output load resistance is larger than 3.0ohm, the light flashes slowly for 10 times if you press the button.
2. When the output load resistance is lower than 0.3ohm, the light flashes quickly for 3 times, suggesting low output or potential short circuit.

USE & STORAGE:

Don't expose the battery to extreme heat, cold or direct sunlight. Keep away from water or any liquids. Don't put the device in your pocket or handbag directly; don't mix it with coins, jewelry or other hard objects. The appropriate operation temperature is within 0°C to 45°C while charging and -10°C to 60°C while in use. Always power off the device or take the cells out when it is not being used or when it is going to be stored. Store at ambient temperature (5°C to 30°C) in a clean dry place out of the reach of children and pets.

WASTE:

At the end of the serviceable life, dispose the device including the battery in accordance with local waste disposal and recycling regulations with consideration to the environment.

WARNING:

1. Keep out of reach of children.
2. This device is not recommended for use by people under 18 or non-smokers.
3. This device is not suitable for use by pregnant or breast-feeding women.
4. This device is not suitable for use by people who has cardiovascular disease or respiratory disease.
5. This device is not suitable for use by people who diseases like cardiac dysfunction, high blood pressure or diabetes.

WARRANTY:

Please refer to your Joyetech product warranty card. We are not responsible for any damage caused by user error. Our warranty is not valid for products purchased from third party vendors.

Joyetech agrees to provide repair under warranty pursuant to the following terms and conditions:

1. This warranty provides repair free of charge for defective Joyetech brand merchandise. Warranty period is 90 days from date of purchase by the end user.
 2. This warranty may be void as a result of any of the following conditions:
 - * Customer does not provide warranty card and original receipt of purchase.
 - * Merchandise failure or damage is caused due to improper use or unauthorized repair.
 - * Merchandise failure or damage as a result of excessive force such as dropping.
 - * Merchandise failure or damage as a result of usage outside of recommended operating conditions (see precautions in usage manual).
 - * Merchandise failure or damage caused by improper use of water or other liquid (see usage manual for operating instructions).
 - * Merchandise failure or damage due to usage with non-Joyetech components (charger, battery, and power cable).
 3. This warranty does not cover personal items or consumable goods and attachments, including but not limited to: mouthpiece, cartridge, atomizer head, lanyard, and leather sheath.
 4. This warranty does not cover any non-Joyetech brand products. This warranty is only valid for eligible Joyetech brand products during the warranty period of 90 days after date of purchase as indicated on proof of purchase. **Joyetech reserves the right of final decision in all warranty cases.**
- Joyetech may interpret and revise the content of this warranty terms.**

HINWEIS ZUR VERWENDUNG:

Vielen Dank, dass Sie sich für Joyetech entschieden haben. Bitte lesen Sie diese Bedienungsanleitung vor der Verwendung sorgfältig durch, um sicherzustellen, dass Ihre Verwendung korrekt ist. Wenn Sie weitere Informationen benötigen oder Fragen zum Produkt oder dessen Verwendung haben, wenden Sie sich bitte an Ihren örtlichen Joyetech-Vertreter oder besuchen Sie unsere Website unter www.joyetech.com

AUTHENTIZITÄTSPRÜFUNG:

Wenn Sie die Beschichtung des SC-Etiketts auf der Verpackung abkratzen, wird der Sicherheitscode mit 16 Ziffern angezeigt. Besuchen Sie <http://www.joyetech.com/batchcode.php> und geben Sie die Zahlen in der Reihenfolge (von links nach rechts, oben nach unten) ein, ohne Leerzeichen zu überprüfen.

Wenn Sie weitere Fragen haben, wenden Sie sich bitte an service@joyetech.com.

Gebrauchsanleitung:
Power Ein/Aus:

Drücken Sie zum Einschalten die Taste 5-mal zügig in Folge. Die Anzeigelampe blinkt 5-Mal auf und signalisiert, dass es eingeschaltet und für die Nutzung bereit ist. Zum Ausschalten Taste ebenfalls 5-Mal zügig in Folge drücken. Den Verdampferkopf einweichen: Die Standardpatrone verwendet EX Spulnverdampferköpfe. Ziehen Sie die Patrone heraus, drehen Sie Base-Cap gegen den Uhrzeigersinn und ziehen Sie sie heraus. Der Verdampferkopf sitzt direkt auf Base-Cap. Sie können den Verdampferkopf austauschen, wenn der Geschmack nachlässt. Füllen Sie ein paar Tropfen E-Saft in den Verdampferkopf, damit er eingeweicht werden kann. Setzen Sie Base-Cap wieder in die Patrone ein und sichern Sie sie fest.

E-liquid befüllen: Ziehen Sie die Patrone heraus, öffnen Sie den Stöpsel, der nebenbei liegt, und drehen Sie die Basis, um die Einfüllöffnung freizulegen. Füllen Sie die E-liquid durch das große Loch (nicht überfüllen). Drehen Sie die Basis nach hinten und stellen sicher, dass sie in Position sind.

Dampfen: Setzen Sie die Patrone in die Batterie ein. Drücken Sie den Feuerknopf dauerhaft und atmen Sie durch das Mundstück direkt ein.

Batterielebensdauer prüfen: Klicken Sie im Standby-Modus einmal auf die Schaltfläche. Die Anzeige leuchtet weiß, wenn die Akkulaufzeit über 20% liegt, leuchtet dagegen rot, wenn die Akkulaufzeit unter 20% liegt.

Aufladen: Laden Sie das Gerät einfach auf, indem Sie es mit einem Computer oder einem Wandadapter über ein USB-Kabel verbinden. Wenn der Akku vollständig aufgeladen ist, erlischt die Tanklampe.

GEBRAUCH & LAGERUNG

Setzen Sie den Akku keiner extremen Hitze, Kälte oder direkter Sonneneinstrahlung aus. Von Wasser oder anderen Flüssigkeiten fernhalten. Legen Sie das Gerät nicht direkt in Ihre Tasche oder Handtasche; mischen Sie es nicht mit Münzen, Schmuck oder anderen harten Gegenständen. Die geeignete Betriebstemperatur liegt zwischen 0°C und 45°C während des Ladevorgangs und zwischen -10°C und 60°C während des Betriebs. Schalten Sie das Gerät immer aus oder nehmen Sie den Akku heraus, wenn Sie es nicht verwenden oder wenn es gelagert wird. Lagern Sie es bei Umgebungstemperatur (5°C bis 30°C) an einem sauberen, trockenen Ort und außerhalb der Reichweite von Kindern und Haustieren.

ABFALL

Am Ende der Nutzungsdauer entsorgen Sie das Gerät einschließlich der Batterie unter Beachtung der örtlichen Entsorgungs- und Recyclingvorschriften und die Berücksichtigung der Umwelt.

WARNUNG:

1. Darf nicht in die Hände von Kindern gelangen.
2. Das Gerät wird nicht für Personen unter 18 Jahren oder Nichtraucher empfohlen.
3. Das Gerät ist nicht für schwangere oder stillende Frauen geeignet.
4. Das Gerät ist nicht für Personen geeignet, die an Herz-Kreislauf-Erkrankungen oder Atemwegserkrankungen leiden.
5. Das Gerät ist nicht für Personen geeignet, die an Erkrankungen wie kardiale Dysfunktion, Bluthochdruck oder Diabetes leiden.

GARANTIE:

Birte beziehen Sie sich auf Ihre Joyetech-Produktgarantiekarte. Wir haften nicht für Schäden, die durch Benutzerfehler verursacht werden. Unsere Garantie gilt nicht für Produkte, die von Drittanbietern erworben wurden.

Joyetech verpflichtet sich, im Rahmen der Garantie Reparaturen gemäß den folgenden Bestimmungen und Bedingungen durchzuführen:

1. Diese Garantie ermöglicht die kostenlose Reparatur fehlerhafter Waren der Marke Joyetech. Die Gewährleistungsfrist beträgt 90 Tage ab Kaufdatum des Endbenutzers.
2. Diese Garantie kann aufgrund einer der folgenden Bedingungen ungültig werden:
 - * Der Kunde liefert keine Garantiekarte und den ursprünglichen Kaufbeleg.
 - * Der Ausfall oder die Beschädigung von Waren wird durch unsachgemäßen Gebrauch oder unbefugte Reparatur verursacht.
 - * Der Ausfall oder die Beschädigung durch übermäßige Kraft, z. B. Herunterfallen.
 - * Der Ausfall oder die Beschädigung von Waren durch Verwendung außerhalb der empfohlenen Betriebsbedingungen (Bitte sehen Sie die Sicherheitshinweise im Benutzerhandbuch).
 - * Der Ausfall oder die Beschädigung, die durch unsachgemäße Verwendung von Wasser oder anderen Flüssigkeiten verursacht wurden (Bitte sehen Sie das Handbuch für Anweisungen).
 - * Der Ausfall oder die Beschädigung aufgrund der Verwendung mit keine Joyetech-Komponenten (Ladegerät, Akku und Netzkabel)
3. Diese Garantie erstreckt sich nicht auf persönliche Gegenstände oder Verbrauchsgüter und Zubehör, einschließlich, jedoch ohne Beschränkung: Mundstück, Patrone, Verdampferkopf, Schlüsselband und Lederhülle.
4. Diese Garantie erstreckt sich nicht auf Produkte anderer Hersteller als Joyetech. Diese Garantie gilt nur für berechtigte Produkte der Marke Joyetech während der Gewährleistungsfrist von 90 Tagen nach dem Kaufdatum, wie auf dem Kaufbeleg angegeben.

Joyetech behält sich das Recht vor, in allen Gewährleistungsfällen endgültig zu entscheiden. Joyetech kann den Inhalt dieser Garantiebedingungen interpretieren und überarbeiten.

Manufacturer: Joyetech (Shenzhen) Electronics Co., Ltd.

Address: 1F, 9th Blvd, Changxing High Tech Industry Zone, Shajing Town, Baoan District, ShenZhen, China.

Email: service@joyetech.com (after sale)
info@joyetech.com (wholesale)

Web: www.joyetech.com

Manufactured by Joyetech
 Made in China

